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Dopis zastupitelům 

Vážené kolegyně zastupitelky, vážení kolegové zastupitelé, jak jste mohli zaznamenat v médiích, 

novela zákona č. 13/1997 Sb., o pozemních komunikacích, a to zavedení krajské dálniční známky, 

postoupila v rámci legislativního procesu v Poslanecké sněmovně do tzv. druhého čtení. Vzhledem k 

tomu, že se jedná o krajskou iniciativu, rád bych vás informoval o aktuálním dění ve věci jejího 

možného schválení. 

Nejprve dovolte malou rekapitulaci celého projednávání. Krajské zastupitelstvo v dubnu roku 2014 

schválilo svou zákonodárnou iniciativu a pověřilo mne jednáním o novele zákona č.13/1997 Sb., o 

pozemních komunikacích v orgánech Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. Hned na počátku se mi 

podařilo přesvědčit celou řadu poslanců o výhodnosti krajské dálniční známky a tím úspěšně 

posunout návrh novely do prvního čtení, kde byl materiál následně přikázán k projednání 

Hospodářskému výboru Poslanecké sněmovny. Všechny přednosti nového druhu ceniny jsem 

obhajoval při svých jednáních v Poslanecké sněmovně, resp. při jednání jejího Hospodářského 

výboru. Jak již dnes víme, Hospodářský výbor na návrh koaličního partnera, hnutí ANO 2011, 

zastoupeného předsedou výboru Ing. Pilným, přijal usnesení, ve kterém doporučuje Poslanecké 

sněmovně návrh zamítnout. 

Na tomto jednání jsem byl přítomen a velmi intenzivně jsem apeloval na členy výboru, aby toto 

negativní usnesení nepřijímali. Jako hosté zde také byli přítomni zástupci Ředitelství silnic a dálnic a 

Ministerstva dopravy, kteří tuto novelu sice nepodporují, ale deklarovali, že pokud bude návrh v 

Poslanecké sněmovně schválen, jsou připraveni zajistit technické řešení krajské dálniční známky. 

I přes tento zdánlivý neúspěch jsem nepokládal tuto iniciativu za definitivně zmařenou a znovu jsem 

oslovil stínového ministra dopravy za ČSSD, poslance Jana Birkeho, který je zavedení nakloněn, aby se 

znovu pokusil celou záležitost obnovit. Zároveň jsem se snažil o prospěšnosti zavedení krajské 

známky přesvědčit i ostatní kolegy poslance a zvláště ty zvolené za Karlovarský kraj. V neposlední 

řadě jsem se obrátil na předsedu vlády pana Bohuslava Sobotku a interpeloval jsem ho v této věci 

písemně. Současně jsem požádal hejtmana Karlovarského kraje pana Martina Havla a Radu sociální a 

hospodářské dohody Karlovarského kraje, aby se vahou své autority obrátili dopisem na předsedu 

vlády České republiky a na ministra dopravy a požádali je o podporu nového projednání návrhu 

novely zákona o pozemních komunikacích, konkrétně krajské dálniční známky. 

Vážení zastupitelé, věřím, že se podaří i přes některé zamítavé postoje členů hospodářského výboru a 

některých poslanců společným úsilím návrh krajské dálniční známky prosadit, kdy její zavedení může 

být prospěšné nejen pro občany Karlovarského kraje, ale i pro občany celé České republiky. 
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